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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezik-e növelni a rendőrség erőforrásait az 
emberrablások hatékonyabb felderítése érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Európai Parlament meghallgatásán hangzott el néhány nappal ezelőtt, hogy a rendőrség csak az 
emberkereskedelemmel érintett ügyek rendkívül kis százalékát tudja felderíteni. A meghallgatáson 
elhangzott továbbá az is, hogy az emberkereskedelemmel érintett személyek jelentős része nő, 
akikkel prostitúciós céllal kereskednek.

A meghallgatáson felhívták a figyelmet arra is, hogy minden ötödik áldozat gyerek, akiket 
koldulásra kényszerítenek, gyerekkatonaként adnak el, szexuálisan zsákmányolnak ki, 
szervkereskedelem áldozataként használnak ki, abortuszra kényszerítenek vagy rabszolgamunkára 
kényszerítenek gazdag emberek háztartásában. Ezeket az eseteket felsorolni is szörnyű.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az MSZP a korábbi években is többször jelezte az emberkereskedelem problémáját a Kormánynak. 
Felhívta a figyelmet arra is, hogy ezek a problémák az elmúlt években rendkívül súlyossá váltak 
hazánkban. Éppen ezért volt jó látni, hogy a Kormány több javaslatot is benyújtott, amelyek részben
az emberkereskedelem területét érintették. Többször is jeleztük azonban a Kormány számára, hogy 
ezeknek sok helyen nincs meg a költségvetési fedezete, tehát bár a javaslatok tartalmaznak az 
emberkereskedelem visszaszorítására vonatkozó rendelkezéseket, ezekre a többletfeladatokra az 
állam nem biztosít forrást. Az emberkereskedelem tekintetében Magyarország továbbra is csak az 
elmúlt évekhez képest tudott javítani, 2006-2009-hez képest még mindig nagyon rosszul áll.

Fentiekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat:

Magyarországon a modernkori rabszolgaság körébe tartozó bűncselekmények (ideértve az 



emberkereskedelem, prostitúciós bűncselekmények és kényszermunka elkövetését is) hány 
százalékát derítik fel Miniszter Úr szerint? 

Ön szerint hogyan befolyásolja a koronavírus-járvány miatti bezártság ezeket a 
bűncselekményeket? 

Tervezik-e növelni a rendőrség erőforrásait a kérdéssel érintett témakör hatékonyabb felderítése 
érdekében? 
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